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Številka :  032-3/2023  (150) 
Datum  :  15.03.2023 
 

Z A P I S N I K 
2. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo, 
08.03.2023 ob 18. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Jakob Gašpir, Marjan Jelenič, Primož Kadunc, Mihaela Kegljevič, Matjaž Krošl, 
 Matej Kuhar, Renata Kus Pisek, Alen Lenič, Alja Pincolič in Slavko (Lojze) Pucelj. 
  
2. redno sejo je vodil župan Robert Zagorc. 
Seja se je pričela ob 18. uri ob navzočnosti vseh 10 (desetih) članov Občinskega sveta. 
Seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili navzoči člani Občinske uprave, predsednica Nadzornega odbora in novinarja. 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema.  
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 2. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 1.         Določitev dnevnega reda 

 2.         Pregled in potrditev zapisnikov 1. redne (konstitutivne) in 1. izredne seje 
 3.         Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
 4.         Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Kostanjevica na Krki v Svet lokalnih 
              skupnosti Centra za socialno delo Posavje 
  5.        Predlog Sklepa o imenovanju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 

Kostanjevica na Krki  
6.        Predlog Sklepa o potrditvi Investicijske dokumentacije (DIIP in IP) "Obnova lesenega mostu na 

severni strani otoka" 

  7.        Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks za leto 2023 
  8.        Predlog Letnega programa kulture 
  9.        Predlog Letnega programa športa 
10.        Predlog Sklepa o pobudi za mestna središča 
11.        Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 
Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 2. redno sejo v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 
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PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnikov 1. redne (konstitutivne) in 1. izredne seje 
Gradivo za sejo in to točko je bilo članom občinskega sveta posredovano po pošti 28. februarja 2023. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 1. redne (konstitutivne) seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 1. redne (konstitutivne) seje v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 1. izredne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 1. izredne seje v predlagani  obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je navzočim povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 
1. redne (konstitutivne) in 1. izredne seje je bilo posredovano s sklicem seje. Sam pa je podal ustno 
poročilo o aktualnih zadevah: 

- Kolesarke - gradnja se nadaljuje, vključno z območjem kmetije Unetič, potekajo že 
parcelacije, sledil bo odkup zemljišč; 

- Komunalno opremljanje Gorjupova - nadaljevanje (izbran je izvajalec, po poteku 
pritožbenega roka sledi podpis pogodbe in uvedba v delo); 

- Obnova dvorca (projektant je predstavil 3 konceptualne idejne variante, zasedala je komisija 
in sklenila, da se pred nadaljevanjem organizira delavnice in ankete); 

- Sprememba dopolnitev OPN (pred kratkim končno prejeli prvo mnenje DRSV in takoj za tem 
tudi odločbo Ministrstva za naravne vire in prostor za celovito presojo vpliva na okolje; 
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izdelati bo potrebno okoljsko poročilo; povpraševanje je v teku; ko bo vse zaključeno sledi 
javna obravnava); 

- Pločnik do Bencinskega servisa Petrol - končno prejeli mnenje DRSV; v naslednjem koraku 
DRSI zahteva recenzijo, ki sledi kmalu; 

- Uredba o vodovarstvenih območjih - seznanitev; 

- Do 20.03.2023 je odprt javni razpis za izbor izvajalca obnove severnega mostu;  

- Tercialski most - nov (čaka se pogoje ZVKD); 

- Propadajoča Gatscheva hiša - ponovno (že 3) opozorilo lastnicama; 

- Za šolske prevoze naročen nov kombi; 

- Od 15. - 18.02.2023 je bil sejem Alpe - Adria v Ljubljani, kjer je TIC predstavljal Kostanjevico 
na Krki;   

- Do 10.03.2023 je še odprt razpis za kmetijstvo; 

- V petek, 10.03.2023 bodo objavljeni vsi razpisi s področja družbenih dejavnosti in turizma; 

 

Župan je odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razprave ni bilo. 

Župan je zaključil razpravo. 

   

AD 4. 
Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Kostanjevica na Krki  

v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Posavje 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje.  
Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Na seji je poročal predsednik komisije Alen Lenič. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o imenovanju predstavnice Občine 
Kostanjevica na Krki v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Posavje v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
AD 5. 

Predlog Sklepa o imenovanju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Občine  Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje.  
Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
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Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o imenovanju Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 6. 
Predlog Sklepa o potrditvi Investicijske dokumentacije (DIIP in IP) 

"Obnova lesenega mostu na severni strani otoka" 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
 

Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za družbene dejavnosti in  
mladino in Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji sta poročala predsednik Alen Lenič in 
predsednica Mihaela Kegljevič.   
 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo.  

Razpravljala sta Jakob Gašpir in Renata Kus Pisek. 

Na vprašanja so odgovarjali Anita Krajnc, Karla Gašpar in župan. 

Jakob Gašpir je povedal, da bo predlagani sklep potrdil. Gradivo so obravnavali na Odboru za 
družbene dejavnosti in mladino.  Zahvalil se je Aniti Krajnc za podane odgovore in predlagal, da se v 
bodoče, kadar je na odborih, komisijah ali svetu obravnavana dokumentacija za prijavo na določen 
razpis, med gradivo seje uvrsti tudi razpis, na katerega se prijavlja obravnavani projekt, glede na to, 
da odbori, oziroma Občinski svet sprejemajo odločitve vezane na razpis. Vprašal je, če bodo sredstva 
Ministrstva za kulturo za projekt Severni most v proračunu za letošnje leto, ali bo glavnina sredstev 
predvidena v proračunu za leto 2024? Kako se predvideva prerazporeditev 860.000 eur iz postavke 
»S kolesom po Kostanjevici na Krki« znotraj letošnjega proračuna? Se predvidevajo še kakšni projekti 
(prijave na razpise DIIP/IP…)? Ali bodo sredstva zanje zagotovljena v aktualnem proračunu t.j. za leto 
2023, ali v proračunu za leto 2024, kot je to primer »S kolesom po Kostanjevici na Krki«? 

Anita Krajnc je odgovorila, da bo v letošnjem letu predvidena poraba cca. 53.000 EUR in sicer so v 
proračunu predvidene arheološke in geomehanske raziskave, batigrafsko snemanje reke Krke in 
izdelava dokumentacije DIIP in IP, z rebalansom pa se bo odprla nova postavka in v NRP-ju uskladila 
finančna konstrukcija navedene investicije. 860.000 EUR v proračunu pa je dejansko samo »denar na 
papirju«.  

Karla Gašpar je dodatno pojasnila, da 860.000 EUR ni denar, ampak pravica porabe sredstev. 

 

Renata Kus Pisek je vprašala, kam bo šlo 860.000 eur? 

Župan je odgovoril, da se bodo sredstva prerazporedila. 
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Karla Gašpar je povedala, da najverjetneje na kolesarke, kjer bo potrebno podpisati nov aneks zaradi 
podražitev. 

Renata Kus Pisek je vprašala, kaj bo, če na razpisu Ministrstva za kulturo ne dobimo sredstev? 

Župan je odgovoril, da bo o tem odločal svet, ko bodo znani rezultati razpisa. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi Investicijske dokumentacije 
(DIIP in IP) »Obnova lesenega mostu na severni strani otoka« v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 7. 
Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks za leto 2023 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je  podala  Judita Lajkovič, 
direktorica Občinske uprave. 
 

Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko 
premoženje. Na seji je poročala predsednica Mihaela Kegljevič.   
  

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

  

 Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi vrednosti točke za obračun 
občinskih taks za leto 2023 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 8. 
Predlog Letnega programa kulture 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družene dejavnosti in 
mladino. Na seji je poročal predsednik odbora Alen Lenič. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 
Razpravljala sta Jakob Gašpir in Alja Pincolič. 
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Na vprašanja je odgovoril župan. 
Jakob Gašpir je vprašal, če bo možno v rebalansu nameniti več sredstev delovanju GBJ in godbi? 
Župan je odgovoril, da v kolikor bodo sredstva.  
Alja Pincolič je povedala, da je bilo na JSKD Krško ob sprejemu sklepa obljubljeno, da bodo imeli v 
Kostanjevici uradne ure (razpisi, informacije), vendar sklep ni bil realiziran. Predlagala je, glede na to, 
da jih sofinanciramo, da se jih pozove, da sklep realizirajo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi Letnega programa kulture 
Občine Kostanjevica na Krki za leto 2023 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 9. 
Predlog Letnega programa športa 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družene dejavnosti in 
mladino. Na seji je poročal predsednik odbora Alen Lenič. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 
 
Razpravljal je Jakob Gašpir. 
Jakob Gašpir je vprašal, če je možno v rebalansu zagotoviti več sredstev za delovanje Športnega 
društva? 
Karla Gašpar je odgovorila, da jim je že v proračunu namenjen dobršen del sredstev. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi Letnega programa športa v 
občini Kostanjevica na Krki za leto 2023 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 10. 
Predlog Sklepa o pobudi za mestna središča 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Župan je v uvodu povedal, da so predlagani sklepi 
nezavezujoči in se jih sprejema kot podporo Združenju zgodovinskih mest pri pogajanjih z Vlado RS. V 
nadaljevanju je navzočim na kratko predstavil Združenje zgodovinskih mest Slovenije in poslanstvo 
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Združenja. Povedal je tudi, da so pobudo in predlagane ukrepe že podprli pristojni odbori Državnega 
sveta in nekatere poslanske skupine Državnega zbora ter poslanci iz zgodovinskih mest ter zaenkrat 
OS Mestne občine Celje. 

 

Župan je odprl razpravo po predlaganem sklepu. 

 

Razpravljala sta Marjan Jelenič in Jakob Gašpir. 

Marjan Jelenič je povedal, da se s predlaganim sklepom strinja in vprašal, kaj se bo naredilo s klavnico 
in kmetijsko trgovino? O tem, da se jih preseli z otoka, se pogovarja že desetletja. 

Župan je odgovoril, da se Agrolit seli v obrtno cono, plačal je komunalni prispevek in ima pridobljeno 
gradbeno dovoljenje. S Hočevarjem pa bodo potrebni pogovori. 

Judita Lajkovič, direktorica OU je povedala, da so bili večkratni pogovori s Hočevarjem že v času 
prejšnjega župana, ponujena jim je bila tudi parcela v obrtni coni, vendar do realizacije ni prišlo. 

Jakob Gašpir je opozoril, da tovorni tranzitni promet obremenjuje mostove. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o pobudi za mestna središča v predlagani 
obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 11. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

Župan je v uvodu točke prosil člane občinskega sveta, da vprašanja, ki jih bodo podali ustno, na 
kratko zapišejo in oddajo pri tajnici občinske uprave. 

Svoja vprašanja je posredoval Jakob Gašpir. 

 

Alen Lenič je predlagal, da se star šolski kombi nameni prevozom starejših občanov. 

Anita Krajnc mu je odgovorila, da je kombi last šole, ki ga bo verjetno prodala in sredstva namenila za 
materialne stroške, kar pomeni, da bo en zahtevek šole občini zmanjšan za ta sredstva. Glede 
prevozov starejših pa občina že izvaja program Prostofer. 

Matej Kuhar je povedal, da je bil kombi lani generalno servisiran in predlagal, da se ga da v uporabo 
Odbojkarskemu klubu. 

Anita Kranjc je povedala, da to prinaša dodatne stroške za proračun in bo v tem primeru potrebno 
povedati, kje vzeti sredstva. 

Jakob Gašpir je povedal, da so imeli v njegovi volilni enoti zbor krajanov. Zahvalil se je županu in 
občinskemu svetovalcu za izkazan interes  in udeležbo na zboru. Izpostavil je naslednje teme: 

Optično omrežje: Na župana je bil naslovljen poziv k nadaljnjem ukrepanju glede reševanja 
problematike izgradnje optičnega omrežja ter da se organizira sestanek za krajane z navzočnostjo 
predstavnika RUNE in TELEKOMA. 

Matej Kuhar je povedal, da še ni odgovora, da so neodzivni. 
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Varnostno ogledalo in dodatno avtobusno postajališče za šolarje (Kočarija 4): Glede na povratne 
informacije sklepa, da se bodo zadeve uredile, ena od pobud je bila tudi ureditev AP za šolarje 
(Kočarija 4). Svetovalec za infrastrukturo je povedal, da je z zadevo seznanil svetovalko za družbene 
dejavnosti in da bo zadevo obravnaval Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Vprašal je, 
kakšna je možnost za ugoditev tej pobudi? 

Anita Krajnc je povedala, da bo pobudo obravnaval Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, 
ki je bil imenovan na današnji seji. Glede postajališč pa je narejen seznam postajališč in izvajalec 
šolskih prevozov tam ustavlja. Po zakonu prevoznik ne sme ustavljati kjerkoli, ampak samo na 
vpisanih postajališčih. 

Jakob Gašpir je predlagal, da se seznam postajališč aktualizira, saj mogoče nekatera niso več 
aktualna. 

Nevrisane ceste in poti: Občani pozivajo pristojne k bolj sistematičnemu pristopu urejanja zadevne 
problematike na način, da se začrta plan, oziroma program urejanja po letnih (ali mandatnih) 
obdobjih. Predlagal je, da zadevo obravnava pristojni odbor. 

Matej Kuhar je odgovoril, da občina vsako leto odparcelira nekaj zemljišč in jih odkupi, je pa to 
vezano na  proračunska sredstva. 

Judita Lajkovič, direktorica OU je dodala, da to ni težava samo naše občine, ampak države v celoti. 
Problem bi bilo potrebno reševati sistematično na državni ravni in določiti enotno odkupno ceno, kar 
bi preprečilo špekulacije na tem področju, ki smo jim že bili priča.   

Kostanjeviške novice: Na zboru je bilo postavljeno vprašanje, kakšni so uvidi, da bi časopis, glede na 
to, da v preteklem obdobju ni izhajal, ponovno frekventno izhajal? Predlagal je, da občina v svojem 
časopisu objavlja, poleg ostalih prispevkov, tudi za občane pomembne občinske objave, obvestila in 
razpise. 

Judita Lajkovič, direktorica OU je povedala, da je bila lansko leto imenovana odgovorna urednica in 
uredniško odbor, da občinska uprava vedno pripravi gradivo za objavo, vendar v lanskem letu, kljub 
večkratnim pozivom urednici, do izida časopisa ni prišlo. 

Matej Kuhar je povedal, da so se v proračunu povečala sredstva za časopis in naj bi izhajal vsaj 2x 
letno, zakaj pa do izida ni prišlo je potrebno vprašati urednico in uredniški odbor. V nasprotnem 
primeru pa jih je potrebno zamenjati ali plačati nekomu, ki bo to delal ažurno. 

Karla Gašpar je povedala, da sta v proračunu predvideni dve številki. 

Župan je obljubil, da se bo pogovoril z odgovorno urednico. 

Mihaela Kegljevič je vprašala, kako je z obiskom starostnikov in jubilantov? 

Judita Lajkovič, direktorica OU je povedala, da se jubilantom, skladno s Pravilnikom o protokolarnih 
obveznostih, pošilja voščila za 80., 85., 90. in nato vsako leto rojstva. Obiske pri starostnikih je izvajal 
Rdeči križ. Lansko leto je predsednica umrla, z novo se še dogovarja. 

Župan je povedal, da se bo sestal z novo  predsednico Rdečega križa. 

Marjan Jelenič je vprašal kako pa je z darili ob rojstvu otroka? 

Anita Krajnc je povedala, da občina prispeva voščilo in 200 EUR po otroku. 

Mihaela Kegljevič je vprašala, če se lahko ta znesek poveča?   

Anita Krajnc je odgovorila, da lahko če se tako odločijo. 

Jakob Gašpir je povedal, da je bila na zboru krajanov izpostavljena problematika zimske službe. Na 
zboru je župan pojasnil, da se bo zavzel za čimprejšnji dialog s Kostakom ter podizvajalci, da se praksa 
izboljša. Vprašal je župana, če je do sestanka že prišlo? 

Župan je odgovoril, da je že bil sestanek s Kostakom in da so se dogovorili, da je treba pluženje 
drugače organizirati. 
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Matej Kuhar je povedal, da ima Kostak svoj program in predpise ter plužijo glede na razmere in 
zahteve. Po zakonu je do 10 cm prevoznost z zimsko opremo zagotovljena. 

Matej Kuhar je povedal, da je bilo v Črneči vasi, na Vrbju in Vrtači veliko več snega kot v dolini in je 
Kostak prepozno začel s pluženjem. Ko je v Kostanjevici 5 cm snega, ga je v Črneči vasi že 20 cm.  

Predsednica Nadzornega odbora, ki je župana prosila za besedo, je predlagala, da se pogleda  
Koncesijsko pogodbo, kaj tam piše. Kostak vzdržuje ceste po naši in krški občini in tam ima tudi 
predele v hribih (Bohor, Blanca … ), zato je smiselno, da se pogleda, kakšne so rešitve tam. Po njenem 
razmere niso bile urejene že v prejšnjem mandatu njenega članstva v NO in očitno tudi še sedaj ne. V 
preteklosti je bilo veliko slabe volje glede čiščenja pločnikov in cest. Potreben bi  bil aneks za rešitev 
pereče teme. Vprašanje je tudi zakaj razlike glede cen odpadkov v Krškem in Kostanjevici.  

Slavko (Lojze) Pucelj je povedal, da na Mohorju mobilni operater A1 postavlja oddajnik. Vaščani ga 
sprašujejo, če je bilo podano soglasje s strani občine in kakšen vpliv ima to na bivanjske razmere?   

Matej Kuhar je odgovoril, da na občino ni prišlo nič in te informacije nima, bo pa preveril. 

Jakob Gašpir je vprašal, kako je z zagotavljanjem zdravstvenega varstva? Predlagal je, da se župan 
sestane z vodstvom ZD Krško glede problematike in da se točka uvrsti na pristojni odbor in na sejo 
sveta. 

Anita Krajnc je povedala, da se bo stopilo v kontakt z direktorico ZD Krško in se jih obvestilo. 

Alja Pincolič je vprašala, kaj je s sanacijo divjih odlagališč? Predlagala je, da pristojni odbor pripravi 
načrt sanacije enega divjega odlagališča letno. Apelira se na društva ter vojašnico Cerklje ob Krki 
Vprašala je tudi, če bo letos potekala čistilna akcija? 

Župan je predlagal, da se čistilna akcija izvede v mesecu aprilu, kot je to potekalo že v preteklosti. 

Jakob Gašpir je predlagal, da pristojni odbor pripravi konkreten predlog akcije. 

Matjaž Krošl je vprašal, kaj je z gradbenim materialom v Krakovem? 

Matej Kuhar je povedal, da je tega več in bo potrebno ukrepanje. 

Matej Kuhar je povedal, da je potrebno kamen po pločnikih na otoku prefugirati - če se da, naj se to 
izvede pod vzdrževalnimi deli. Sicer bo to čez tri leta ogromen strošek občine. Vsako leto je 20 % več 
poškodb (sol, zimska služba,..). To se naredi predvidoma spomladi in potem en del v jeseni. 

Marjan Jelenič je predlagal, da je rešitev mogoče v sredstvih za ohranjanje kulturne dediščine. 

Župan je odgovoril, da so sredstva predvidena iz kohezijske regije, vendar jih je zelo malo in sicer za 
celo programsko obdobje JVZ regije 15 milijonov EUR. 

Jakob Gašpir: Avtobusno postajališče pri šoli: Predlog/pobuda, da se na parkirišču postavi tabla, da je 
parkirišče rezervirano za avtobuse med xx in xy ter yx in yz uro. Dejstvo je, da je avtobusno 
postajališče pri šoli aktivno uporabljeno s strani šolskih avtobusov le v določenih dveh časovnih 
obdobjih dneva; v konicah - npr. po 15. uri, ko avtobusi niso več aktivni oziroma jih ni - se dostikrat 
zgodi, da so vsa parkirna mesta za osebna vozila zasedena, starši potem za kratek čas, ko odidejo po 
otroka v vrtec, parkirajo na tem parkirišču, ki je rezervirano  za avtobuse. Medobčinsko redarstvo pa 
starše oglobi za nepravilno parkiranje. Vprašal je, če se lahko razmisli o predlagani rešitvi? 

Primož Kadunc je povedal, da se s predlogom strinja in ga podpira. 

Anita Krajnc je povedala, da je bilo število parkirišč za avtobuse določeno v gradbenem dovoljenju in 
je potrebno preveriti, če se lahko spreminja. Dejstvo pa je, da nikoli niso zasedena vsa parkirišča, kar 
je redar tudi neposredno ugotovil na terenu. 

Renata Kus Pisek je povedala, da bi bilo potrebno vzgojiti starše, da ne bi spuščali otroke na cesto in 
bi se držali predpisov. 

Mihaela Kegljevič je povedala, da so bili vsi starši s strani šole opozorjeni na nepravilno spremstvo 
otrok v šolo in domov, ampak to še vedno počnejo. 
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V nadaljevanju točke je Matej Kuhar navzočim predstavil osnutek Uredbe o vodovarstvenih območjih, 
ki jo sprejme Vlada RS. Določena so nova vodovarstvena območja, predvsem je korenita sprememba 
za zajetje Jama. Povedal je, da sta bila z delovnim gradivom seznanjena oba odbora (Odbor za okolje,  

prostor in komunalno infrastrukturo ter Odbor za kmetijstvo, gozdarstvo in pospeševanje razvoja 
podeželja). Rok za oddajo pripomb, ki so že pripravljene, se izteka 10. marca. Ministrstvu bo 
predlagan sestanek na to temo. 

Jakob Gašpir je vprašal, če občinski svet tega ne bo obravnaval? 

Matej Kuhar je odgovoril, da gre za delovno gradivo v fazi osnutka, vendar uredbe ne sprejema 
občinski svet, ampak Vlada RS. Javna obravnava še sledi. 

Jakob Gašpir je vprašal kdaj je gradivo prišlo na občino? 

Matej Kuhar je povedal, da enkrat sredi decembra. 

Jakob Gašpir: Osnutek Uredbe datira v december 2022. Na odborih je bila zadeva obravnavana 
včeraj, torej 3 dni pred iztekom roka za podajo pripomb. Za v naprej je predlagal, da se potrebne 
obravnave, opredelitve in sprejemanje odločitev obravnava pravočasno in ne le nekaj dni pred sejami 
Občinskega sveta in pred skrajnimi roki. Povedal je, da obžaluje, da z zadevo niso bili seznanjeni vsi 
člani Občinskega sveta, ki na tak način nimajo podlage za razpravo ali oblikovanje stališč. Vprašanje je 
ali so nekatere restrikcije, ki jih Uredba predvideva, skrajno neprijazne do občanov in konec koncev 
do celotne občine. 

Župan je povedal, da je pripomba na mestu. 

Matej Kuhar je povedal, da delovno gradivo ni za javnost. Je pa bilo obravnavano že prej, župan pa je 
na današnji seji želel seznaniti tudi občinski svet.  

Matej Kuhar je povedal, da je govoril z direktorjem KGZ Novo mesto, ki mu je svetoval, da naj se 
občina poveže z Občino Metlika, ker so tam imeli pred dvema letoma podobne probleme. Predlagal 
je, da naj potem država financira vse kanalizacije za vodovarstveno območje. 

Marjan Jelenič je povedal, da je iz predstavitve Uredbe razvidno, da se ne bo dalo na teh območjih nič 
graditi, kmetovalo pa se bo pod zaostrenimi pogoji.  

Judita Lajkovič, direktorica OU je dodala, da je to šele začetek, prav pa je, da se odreagira. 

 
Župan se je zahvalil razpravljavcem. Ob 1936 uri je ugotovil, da je dnevni red 2. redne seje Občinskega 
sveta Občine Kostanjevica na Krki izčrpan. Zahvalil se je navzočim za udeležbo in sodelovanje na seji. 
Vsem skupaj je zaželel lep večer še naprej, navzočim damam pa je voščil ob dnevu žena in jim 
poklonil majhno pozornost. 
 
 
Zapisala:                          Robert Zagorc,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                                 župan      
 


